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Bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 
SKOLEÅRET 2024 - 2025 

 

Dato Torsdag den 24. oktober klokken 18.30 - 20.30  

Sted Nustrup (indgang v. administrationen) 

Deltagere Forældre rep.: Karina Toftebjerg, Helene Østergaard Boisen, Benny Weisbjerg, Dilek Kartal, Luise Bram, 

Simon Hoffmann Christensen og Torben Heima Knudsen, Keld Damkjær (lærer) 

Lokale rep.: Hanne van der Ploeg Holm 

Medarbejder rep.: Nanna Falk Jensen og Ole Thye Gram 

Ledelses rep.: Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren og Ole Thye GRam 

Suppleanter: Heidi Midtgaard og Rasa Dzenkauskiené 

Mødeleder Karina Toftebjerg 

Referent Ulrik Sander Mortensen 

Fraværende Hanne, Torben  

Bilag  

 

 

Emne Tid Mål Referat m. tydelige aftaler 

Dagsorden 

• Godkendelse af 

dagsorden 

• Opfølgning 

  Ingen bemærkninger  

Opsamling på lærernes dag  Evaluering af arrangementet Der var desværre et uheldig sammenfald 

med teater og morgensang i Sommersted 

på dagen. Det skal beklages og tages til 

eftertanke.  

Ellers har det været en utrolig dejlig 

oplevelse for både elever og personale, at 

opleve den store opbakning til dagen.  

Så mange tak for dette. 

 

Skolestartere  Hvordan er vi kommet i gang 

med skoleåret generelt og 

skolestarter i særdeleshed, 

samt hvordan gør vi klar til 

næste hold. 

Vi har stor succes med vores velkomst-

poser, som uddeles til alle kommende 

skole-startere i vores distrikt, uanset hvor 

man tænker at ens barn skal starte efter 

sommerferien. Vi har i flere år fintunet 

processen lige fra åbent-hus her i 

november til indskrivningsaften, 100 dage 

til skolestart og meget mere. Det hører vi 

kun positivt om fra forældrene.  

 

Som skoleår er vi ligeledes kommet godt 

fra land, men der er et tempo på udvikling 

og fornyelse, som i den grad kan mæskes 

hele vejen rundt. Vi løber stærkt. 

 

Derudover oplever vi at vi nogle gange ikke 

kan levere det serviceniveau som 

forældrene efterspørger (svar på mail, 

samtaler, handlinger mm) Vi er nogle 

gange ved at blive lagt ned i enkeltsager 

som vi hjertens gerne vil være en del af, 

men som ressourcerne faktisk ikke rækker 

til.  

Bestyrelsen giver ledelsen opbakning til at 

Fællesskolen har et meget, meget højt 
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serviceniveau overfor imødekommenhed og 

respons til forældre.  

Det skal der ingen tvivl være om.  

Det bliver også pointeret, at ledelsen er 

optaget af, at vi som skole dyrker og skal 

dyrke fællesskabet. Og på den måde 

fremme og styrke den enkelte elev. Det er 

vores pligt og derfor kan det nogle gange 

give “skarpe dialoger med enkelte forældre, 

som har deres perspektiv på deres barn 

alene. Vi appellerer til det nære og tætte 

samarbejde, vi ved det er vejen frem.  

 

Som skole tager vi alle henvendelser 

seriøse, men vi kan f.eks. ikke hjælpe med 

legeaftaler, det finder vi er en forældre-

opgave, at hjælpe til med. Blot som et 

eksempel.  

 

Men vi er optaget af hvordan vi bedst 

muligt kan imødekomme forældre i dialogen 

om netop at “Gå til Fællesskab” som vi 

mener folkeskolen er rammen omkring.   

 

Skole-hjem samtaler  Princip og form Der er udarbejdet et fint princip om 

hvordan man afvikler skole-hjemsamtaler. 

Disse bør måske nævnes ved flere 

sammenhænge, da der i dette netop heri 

fremhæves hvor mange samtaler mm. Der 

skal være på årsbasis.  

 

Men det påpeges, at man godt kunne 

tænke sig fra bestyrelsen at Skole-

hjemsamtaler ikke ligger sidst på skoleåret, 

men i efterår /vinter-perioden.  

 

Derudover mangler bestyrelsen at 

færdiggøre princippet for eddelelsesbogen, 

da der er uklarhed om hvornår lærerne skal 

udgive denne til forældrene.  

Det bliver noteret til kommende 

skolebestyrelsesmøde.  

Stuk tilbyder indskoling fra 

kommende år 

 Hvilke overvejelser gøres der 

i den henseende 

Blot til orientering. Nævnes blot, ingen 

yderligere bemærkninger, andet end at vi 

skal fortsætte med det gode 

overgangsarbejde mellem skole og 

børnehave.  

Bussen  Drøftelse af opstart El-bussen er en fælles bus for begge 

matrikler, både Sommersted og Nustrup. 

Den har lidt vanskeligheder med at blive 

anvendt, men det er vi sikre på, at vi nok 

skal få hen.  

Det er svært lige at gøre noget, når man er 

ene mand i undervisningen, og der er flere 

end 8 elever i klassen.  

SFO ser muligheder og der gør lærerne 

også det skal bare lige koordineres.  
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Børnecenter status  Orientering om og rundgang i 

byggeriet 

Vi går en runde i Nustrup og ser hvor langt 

håndværkerne faktisk allerede er kommet 

med byggeriet. Det tegner allerede flere 

steder /lokaler til at blive rigtig godt, 

selvom der er et stykke vej endnu.  

Gensidig orientering  • At sikre kort gensidig 

orientering - kræver 

det drøftelse, 

anbefales det 

dagsordensat.  

Ledelsen 
• Sygdom. Vi har været ramt af en 

del Coronasygdom blandt 
personalet allerede og derudover 
har vi pt en langtidssygemeldt 
medarbejder. Vi håber at det 

betyder, at vi bliver knap så hårdt 
ramt hen over vinteren. Men det er 
der ingen garantier for.  
 

• Elever modtaget uden for distriktet. 
Vi har flere elever der vælger os til 

som skole. Det er positivt. 
• Skoleleder sidder med i 

Områdefornyelsen i Nustrup og 
omegn.  

•   
 
Medarbejdere 

Nustrup: 
•    Fælles motionsdag gør vi gerne 

igen.  
•  
•   
 

Sommersted: 

• Fælles motionsdag var en succes, 
det gør vi gerne igen 

•   Nanna har været i Boston USA 
med alt betalt fra Play Full learning. 

Lært om læring og leg i et og 
samme.  

• Vi har igen internationale 
studerende. Det er vi superglade 
for.  

• Vi afholder Halloween i november 
• Grønflag i Sommersted planlægger 

vi at fejre den 15. november kl. 
12.30. Borgmesteren kan desværre 

ikke komme, og er presset i 
kalenderen, så vi må evt. finde en 
anden, der vil hejse flaget sammen 
med det grønne råd.  

 
Elevråd/Nustrup 
Optaget af at pege på hvad de godt kunne 

tænke sig på skolen som elev.  
Det går på alt fra kæledyr til legesager. Det 
er gode drøftelser vi har om dette.  
 
Elevråd /Sommersted 
Det er de også i Sommersted, men så taler 

de også om en fælles brætspille-dag, når 
det bliver vintertid (mørkt udenfor)  
 
Lokale repræsentanter 
Ingen kommentar 
 
Forældrerepræsentanter 

Ingen bemærkninger  

 

Evt.     
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Punkter til kommende møde: 

 

 


